
 

 

 
 

 

Poznań, 25 czerwca 2020 r. 

 

Interpelacja 

ws. zabezpieczenia fontanny w Parku Adama Mickiewicza w Poznaniu 

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

W czasie, gdy wyłączona jest fontanna w Parku Adama Mickiewicza w Poznaniu, 

młodzież wykorzystuje jej podłoże do jazdy na rolkach i rowerach. Mieszkańcy obawiają się 

dewastacji powierzchni i przyszłościowej konieczności remontu fontanny. Zwracam się z 

uprzejmą prośbą o podjęcie działań mających na celu zabezpieczenie obiektu.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


